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Proces – verbal 

 Încheiat azi joi 31 august 2023 cu ocazia derulării şedinţei ordinare a 

Consiliului Local Coroisânmărtin, 

Sedinţa a fost convocată la data de 24 august 2023 cu Dispoziţia primarului 

nr.97/2023. 

Sunt prezenți toți consilierii locali. Delegatul sătesc Deneş Florin participӑ 

deasemenea la ședințӑ.          

 Primarul comunei domnul Comerzan Nicolae mulțumește pentru participare și 

precizeazӑ cӑ va trebui ales un nou președinte de ședințӑ. 

 Domnul Popovici Teodor ȋl propune ca președinte pe domnul  Tanasa Mircia care 

este ales cu unanimitate de voturi președinte de ședințӑ, pentru urmӑtoarele trei luni, 

adoptȃndu-se cu unanimitate de voturi HCL nr.26/2023.     

 Domnul Moldovan preia conducerea lucrӑrilor ședinței  si supune la vot proiectul 

Ordinii de zi  transmis cu 5 zile înainte de data şedinţei : 

1.Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea angajării unui asistent personal pentru o 

persoană cu handicap grav. 

Ordinea de Zi este adoptată cu unanimitate de voturi de cӑtre cei prezenți. 

Secretarul dӑ citire procesului-verbal al ședinței anterioare care este aprobat cu 

unanimitate de voturi.  

Primul punct de pe Ordinea de zi fiind epuizat, se trece la punctul 2, privitor la 

angajarea unui asistent personal, situația minorului ȋn cauzӑ fiind deosebitӑ, dovedită cu 

documente medicale, se aprobӑ angajarea unui asistent personal astfel HCL nr.27/2023 

se adoptӑ cu unanimitate de voturi.   

Ordinea de zi fiind epuizată domnul primar doreşte să aducă la cunoştinţă domnilor 

consilieri anumite prioritizări ȋn realizarea investiţiilor, subliniind că ȋntr-o saptămână ar 

trebui să ajungă buldoexcavatorul mult asteptat, care va trebui folosit chiar dacă 

momentan nu este angajată o persoană, aşa cum a fost prevăzut initial ȋn proiect. 

Deasemnea domnul primar spune că intenţionează să renunţe la modernizarea drumului 

comunal dintre satele Soimuş şi Seleuş până când UAT Zagăr va realiza investiţia proprie 

respectiv, asfalatarea drumului păna la limita cu UAT Coroisânmărtin şi va utilizeza 

fondurile pentru modernizarea clădirii din curtea primăriei care a funcţionat ca şi Oficiu 

Poştal astfel ȋncât, să dispună de o rezervă ȋn care să se desfăşoare provizoriu activitatea 

primăriei. Modernizarea acestei clădiri este necesară ȋntucât sediul administrativ va fi 

supus unui proces de reabulitare energetica prin proiectul aprobat ȋn cadrul PNRR.  

 Deasemenea domnul primar informează că a fost nevoit să identifice potenţieli 
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executanţi ai capelei mortuare din Coroisânmărtin ȋntrucât pe plan local deşi a primit 

asigurări, ȋn final nu s-a angajat nimeni să realizeze lucrărea, astfel că va incerca să 

liciteze mai multe lucrări simultan ȋn speranţa că vor deveni atractive pentru constructori. 

In final secretarul general ȋşi exprimă dezamăgirea vizavi de lipsa de continuitate a 

funcţionarilor la compartimentul agricol, remarcând că ȋn decurs de şase ani au plecat, 

prin demisie, doi tineri care erau deja familiarizaţi cu atribuţiile din fişa postului, ȋnsă 

salarizarea nemotivantă dar şi relaţionarea deficitără cu unii fermieri, va conduce probabil 

la imposibiliatea atragerii şi păstrării oamenilor pregătiţi la acest compartiment, 

subliniind că ȋn cazul ȋn care nu va fi interesat nici un functionar public de un eventual 

transfer, va fi necesară scoaterea la concurs a postului deşi anunţatele constrângeri 

bugetare ar putea suspenda ocuparea postului, lucru care ar ȋngreuna activitatea primăriei 

mai ales ȋn primăvară, la depunerea cererilor pentru subvenţie la APIA. 

Nemaifiind alte discuții domnul președinte declarӑ ȋnchise lucrӑrile ședinței. 

 

 

 

 

 

 

 

Președinte de ședințӑ,                                                   Contrasemneazӑ, 

Tanasa Mircia                                                Secretar general : Pop Mircea 

 

 

 

  

 


